

|   |  |
|---|--|
| To: Jordan Securities Commission,<br>Amman Stock Exchange<br>Company's Name: DEERA INVESTMENT & REAL ESTATE DEVELOPMENT CO<br>Date: 28-03-2021 12:32:13 PM<br>Subject: Other Material Information   | السادة هيئة الاوراق المالية<br>السادة بورصة عمان<br>اسم الشركة: الديرة للاستثمار والتطوير العقاري<br>التاريخ: 28-03-2021 12:32:13 PM<br>الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى   |
| DEERA INVESTMENT & REAL ESTATE DEVELOPMENT CO announces the occurrence of the following material event:   | تعلن شركة الديرة للاستثمار والتطوير العقاري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:   |
| <b>Material Event</b>   | <b>الحدث الجوهري</b>   |
| Date of event: 25-03-2021   | تاريخ الحدث الجوهري: 2021-03-25  |
| Other   | أخرى   |
| Pursuant to the disclosure instructions, please inform you that Al-Deera Investment and Real Estate Development Company signed an agreement to sell the Amman development Tourism and Industrial Investments Company LLC on 3/25/2021 at a price of (45,000,000) US dollars (only forty five million US dollars) including all liabilities and obligations Provided that the provisions of this agreement will be implemented within (60) sixty days. | عملاء بتعليمات الإفصاح ارجو اعلامكم ان شركة الديرة للاستثمار والتطوير العقاري قامت بتوقيع اتفاقية بيع شركة عمان المتطورة للاستثمارات السياحية والصناعية ذ.م.م وبتاريخ 2021/3/25 بسعر (45,000,000) دولار امريكي (فقط خمسة واربعون مليون دولار امريكي) شاملا كافة الموجبات والالتزامات على ان يتم تنفيذ بنود هذه الاتفاقية خلال (60) ستون يوما |
| Note: please specify the following information - if available:-<br>Anticipated impact of such event on the Company's profitability and its financial position   | ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية إن وجدت:<br>الأثر المتوقع لهذا الحدث على ربحية الشركة ومركزها المالي  |
| There is no profit from this process, but rather to provide liquidity   | لا يوجد أي ربح من جراء هذه العملية و انما توفير سيولة  |
| Please accept our sincere thanks and appreciation.<br>Name: ايمن أبو جعب<br>Position: Board Secretary   | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br>الاسم: ايمن أبو جعب<br>المنصب: أمين سر مجلس الادارة  |